

QIB – Mr. Valet Campaign - Terms & Conditions 2026-2027

T&C's	الشروط والأحكام
- Campaign will be valid from 1st Sep 2026 – 31st Aug 2027 - QIB will offer Monthly 4 Mr Valet VIP Parking service for QAR 1 in a calendar month. - To avail this service physical QIB Visa Infinite Card to be used to pay for the QR 1 transaction. - The service is limited to only 4 usages per month, VIP parking charges from Mr Valet will be applied for excess usage more than 4 in a month, any excess usage for the month, QAR 1 will be debited during the valet service and QAR 59 will be debited in the following month by QIB. - The offer is applicable only for QIB Absher Visa Revolve Infinite and Absher Visa charge infinite credit cards - Offer services on Absher Visa Revolve Infinite and Absher Visa infinite charge credit cards are only offered on VIP valet services. - Primary and Supplementary card will have 4 usages each within the month - Transactions made through tokenized cards are not applicable for the offer like Apple Pay, Samsung Pay, Google Pay etc., customers need to present the physical card to proceed with the transaction - The offer is non-transferable, non-exchangeable, and has no cash alternative. - In case of any technical errors or the journey not being completed, QIB will not be liable for the cash reward/refunds under this campaign.	- تسري هذا الحملة من 1 سبتمبر 2026 حتى 31 أغسطس 2027. - سيقدم مصرف قطر الإسلامي خدمة ركن السيارات من "Mr Valet" عدد أربع مرات شهرياً مقابل ريال قطري واحد في الشهر. - للإستفادة من الخدمة المقدمة، يجب الدفع بإستخدام بطاقة Visa إنفينيت الائتمانية الفعلية من مصرف قطر الإسلامي بإجراء خصم 1 ريال قطري. - العرض محدود فقط لأول أربع أستخدامات خلال الشهر، وستطبق الرسوم الاعتيادية من "Mr Valet" على أي استخدام إضافي لخدمة VIP لركن السيارات يتجاوز الأربع مرات بعد ذلك خلال نفس الشهر، لأي إستخدام آخر إضافي بنفس الشهر، سوف يتم خصم مبلغ 1 ريال قطري عند إستخدام خدمة الركن على أن يتم خصم بقية المبلغ بقيمة 59 ريال يدويًا من حساب البطاقة في الشهر القادم. - العرض سار فقط على بطاقة أبشر Visa إنفينيت الائتمانية وبطاقة أبشر Visa إنفينيت السحب الآجل من مصرف قطر الإسلامي. - يُقدم العرض خدمة VIP لركن السيارات على بطاقة أبشر Visa إنفينيت الائتمانية وبطاقة أبشر Visa إنفينيت السحب الآجل. - يمكن للبطاقات الأساسية والإضافية الإستفادة أربع مرات في الشهر لكل واحدة منهما. - المعاملات التي تتم عبر البطاقات الرقمية (Tokenized Cards) مثل Apple Pay و Samsung Pay و Google Pay لا تُحتسب ضمن العرض، ويجب على العميل إبراز البطاقة الفعلية لإتمام المعاملة. - العرض غير قابل للتحويل أو الاستبدال نقدًا، وغير قابل للاستبدال النقدي. - في حال حدوث أي خطأ تقني أو عند عدم إتمام الخدمة، لن يكون مصرف قطر الإسلامي مسؤولاً عن أي تعويضات مالية أو أي استرداد بموجب هذه الحملة.

Public

- All disputes with regards to the valet offer will be resolved within 2 weeks of raising the complaint - All rules, terms and conditions that apply for QIB Credit cards will apply to this campaign. - Mr Valet Terms and Condition also apply for this offer. - QIB reserve the right to suspend or terminate this campaign for any user who violates these Terms and Conditions. - These Terms and Conditions are governed by the laws of Qatar. Any disputes will be handled in the courts of Qatar. - This campaign is only applicable for QIB Retail banking customers - In the event that the VIP Valet Service is temporarily unavailable due to operational constraints, including but not limited to full parking capacity, the Service Provider shall accept the vehicle and provide Standard Valet Parking service. In such cases, the applicable charge shall be the Standard Valet Service rate of QAR 29 PER STANDARD VALET SERVICE, and in such cases the standard parking service will be considered as part of the campaign usage. - The offer is applicable on below locations in Qatar which are mentioned herewith: VIP Valet Parking - Novo Cinemas (The Pearl Qatar) - Doha Quest / Printemps departments Store - Mall of Qatar - Twin Towers Lusail - Tawar Mall - Manarat Lusail Tower - Villaggio Mall - Wyndham Doha West Bay	- يتم حل أي نزاع متعلق بعرض خدمة ركن السيارات خلال أسبوعين من تاريخ تقديم الشكوى. - تُطبق جميع القواعد والأحكام والشروط الخاصة ببطاقات إئتمان مصرف قطر الإسلامي على هذه الحملة. - تُطبق شروط وأحكام "MR Valet" على هذا العرض. - يحتفظ مصرف قطر الإسلامي بالحق بإيقاف أو إنهاء الحملة لأي مستخدم ينتهك هذه الشروط والأحكام. - تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة قطر. سوف يتم تسوية أي نزاع من خلال المحاكم القطرية. - تنطبق هذه الحملة على عملاء الخدمات المصرفية الأفراد. - في حال عدم توفر خدمة ركن السيارات مؤقتًا لأسباب تشغيلية، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر إمتلاء مواقف السيارات، يلتزم مزود الخدمة بإستلام السيارة وتقديم خدمة ركن السيارات في المواقف العادية. في هذه الحالة، يكون السعر المُطبق هو سعر خدمة ركن السيارات العادية بقيمة 29 ريالاً قطرياً لكل خدمة، وفي مثل هذه الحالات تُعتبر خدمة المواقف العادية جزءاً من استخدام الحملة. - يسري العرض في المواقع المختاره في قطر والمذكورة أدناه: خدمة ركن السيارات VIP - سينما Novo (الؤلؤة، قطر) - متجر Printemps \ Doha Quest - قطر مول - لوسيل Twin Towers - طوار مول - برج منارات لوسيل - فيلاجيو مول - فندق ويندام دوحة ويست باي - سي تي سنتر الدوحة - فندق لاسيغال، الدوحة
---	--

Public

• City Center Doha • La Cigale Hotel, Doha • Al Shoumoukh Towers Point A Point B • J 22 Mall – Lusail • Al Maha Island • West Walk • Cielo Hotel – Lusail • Joe and The Juice – Lusail, Food Arena • The Pearl - Madina Central and Porto Arabia • Surgi Art Hospital – Lusail • Katara Cultural Village • Pullman Hotel west Bay Ground level • Centro – Lusail • Marina 50	• أبراج الشموخ Point B \ Point A • مول J22 - لوسيل • جزيرة المها • ويست ووك • فندق سيالو - لوسيل • جو آند ذا جوس - لوسيل، Food Arena • اللؤلؤة - مدينة سنترال و Porto Arabia • مستشفى سيرجي للفنون - لوسيل • قرية كتارا الثقافية • فندق بولمان ويست باي - الطابق الأرضي • سينترو - لوسيل • مارينا 50
---	---

Public

مصرف قطر الاسلامي (ش.م.ع.ق)، رقم السجل التجاري 8338، ص.ب. 559، الحوطة، قطر، شارع حمد الكبير، تليفون: +974 4033 3333، رأس المال المصرح به والمدفوع (2,362,932,000 ريال قطري)

Qatar Islamic Bank (Q.P.S.C), C.R. No.: 8338, P.O. Box: 559, Doha, Qatar, Grand Hamad Street, Tel.: +974 4033 3333, Authorized & Paid up Capital (QR 2,362,932,000)